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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

Op 10 september 2018 zijn door de raadsleden Silvia Bruggenkamp (Swollwacht) en Eildert Noorda 

(GroenLinks) vragen gesteld ex artikel 45 reglement van orde.  

 

In deze informatienota geven wij één voor één antwoord op deze vragen. 

Kernboodschap 

Wij beantwoorden de vragen als volgt: 

1)   Welke maatregelen zijn in de tussentijd getroffen om verkeerssterfte onder otters terug te 

dringen? 

 

Er zijn na januari 2016 weliswaar geen extra fysieke maatregelen getroffen om verkeerssterfte onder 

otters terug te dringen, maar er is niet stilgezeten. Door veldonderzoek is inmiddels een beter beeld 

verkregen van het verspreidingsgebied en de wijze van gebruik door de otter van de omgeving. Tevens 

is van een aantal projecten in voorbereiding nu bekend welke maatregelen voor de otter doeltreffend 

zijn en mee kunnen liften in de uitvoering. 

 

2)   Is er samenwerking gevonden met provincie, waterschap en natuurbeheersorganisaties? 

 

Er is samenwerking gevonden met provincie, met Prorail en met Landschap Overijssel. 

 

3) Deelt het college de mening van otter-experts dat het aanbrengen van looprichels in duikers 

onder drukke verkeerswegen (zoals bijvoorbeeld de Ceintuurbaan) de verkeerssterfte helpt 

terug te dringen? 

 

Het college deelt die mening, met dien verstande dat het voor de effectiviteit van de looprichels 

noodzakelijk is om otterrasters aan te brengen over grote afstanden langs de betreffende 

verkeerswegen, en aan weerszijden van de duikers. 

Het ottervriendelijk maken van Zwolle is weerbarstiger dan het vaak wordt voorgesteld. Het gebruik 

door de otter van de omgeving blijkt behoorlijk onvoorspelbaar. De onlangs doodgereden otter (op de 

Ceintuurbaan) stak over op een plaats waar vooralsnog geen voorzieningen zijn gepland. Als op 

dergelijke gebeurtenissen wordt gereageerd met maatregelen komen erg veel aanpassingen in beeld, 

met mogelijk forse  consequenties bij aanleg en beheer en onderhoud.  

 

4)   Is het college bereid vaart te zetten achter het ottervriendelijk maken van Zwolle? 

 

Ja. Daarbij realiseren wij ons, dat het aantal en de omvang van de te treffen maatregelen in de praktijk 

noodzakelijkerwijs zal worden begrensd door financiën en door ongewenste (ruimtelijke) effecten op 

beheer en onderhoud. 

Op dit moment zijn er concrete maatregelen genomen op de IJsselallee (plaatsing van een raster in 

2015) en  daar heeft sindsdien geen sterfgeval meer plaatsgevonden. Er zijn concrete plannen op één 

duidelijk knelpunt (elders aan de Ceintuurbaan bij de Herfterwetering). Eén en ander betekent wel dat 

onvermijdelijk otters aangereden zullen worden op plaatsen die nu niet in beeld zijn om te worden 

aangepakt. 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Over de te nemen maatregelen wordt in het kader van het betreffende project gecommuniceerd. 

Binnenkort wordt de maatregel Ceintuurbaan-Herfterwetering opgepakt. Er wordt met de provincie 

nagedacht over een maatregel Nieuwleusenerdijk-Steenwetering. 

Openbaarheid 

Ja 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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Jaargang   

Kenmerk  48858 

Onderwerp  Beantwoording artikel 45 vragen over "voortgang Zwolle ottervriendelijk 

maken" 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 12-10-2018 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 29 oktober 2018, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


